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Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 5 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság nem határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 3 fő volt jelen.  

Jelezte, tájékoztató jellegű lesz az ülés. Javasolta, először „A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2023. évi támogatások felhasználásáról és az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi 

támogatási szerződés módosításának jóváhagyása” című előterjesztést tárgyalják. Ismertette az 

előterjesztést.  

 

Matajsz Gábor az OSE LIONS ügyvezetője elmondta, a tabellához képest változás van, 13. helyen áll 

egyesületük.  

 

Ángyán István bizottsági tag 16 óra 8 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 

4 fő. 

 

Matajsz Gábor ügyvezető elmondta, óriási a versengés, 9 edzőcsere volt, egyesületüknek is meg kellett 

lépni az edzőcserét, ez nem várt költségekkel járt. Változások várhatók a jövő szezont illetően, az import 

játékosok számát 5-ről 4-re csökkentik, és megszüntetik a fiatal szabályt is. Továbbra is a hazai játékosok 

beépítésére törekszenek.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság rendes ülését 16 óra 12 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. 

 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Javaslatot tett a nem tárgyalandó 

előterjesztésekre.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a nem tárgyalandó előterjesztésekről.  
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A bizottság a nem tárgyalandó előterjesztéseket nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

34/2024. (III. 19.) határozata 

a nem tárgyalandó előterjesztésekről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. március 19-ei, 

munkaterv szerinti ülésén a Képviselő-testület 2024. március 21-ei ülése nyílt előterjesztései közül az 

alábbiakat nem tárgyalja:  

- A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése 

- Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2023. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről 

- Közútfejlesztési beruházásokkal kapcsolatos döntések 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök a meghívott vendégekre való tekintettel javaslatot tett a tárgyalandó 

előterjesztések tárgyalási sorrendjére. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

tárgyalandó előterjesztések tárgyalási sorrendéről.  

 

A bizottság a tárgyalandó előterjesztések sorrendjét nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 

4 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

35/2024. (III. 19.) határozata 

az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. március 19-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi előterjesztéseket a következő sorrendben tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. március 21-ei ülése nyílt előterjesztéseinek megvitatása 

- A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi támogatások felhasználásáról és 

az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási szerződés módosításának jóváhagyása 

- Felső-telepi Iparterület fejlesztése és az Interreg VI-A Magyarország-Szlovákia Programban 

meghirdetett Kisprojekt Alapba benyújtott pályázatok megvalósításához kapcsolódó döntések 

A többi előterjesztést a meghívóban szereplő sorrendben tárgyalja. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. március 21-ei ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi támogatások felhasználásáról és az 

OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási szerződés módosításának jóváhagyása 

 

Matajsz Gábor ügyvezető elmondta, a tabella változott, 13. helyen áll a csapatuk, az edző csere óta 

megváltozott a nyert és a vesztett versenyek aránya, jönnek fel a tabellán, van esély, ha nyernek, akár a 

bajnoki címért is indulhatnak. Soha nem látott szoros mezőny alakult ki. Edzőcserék történtek több csapat 

élén is, 9 edző menesztésére került sor, egyesületük is beletartozik. A 6. forduló után erős visszaesés volt, 

decemberben megváltak az akkori edzőtől, és Váradi Kornélt szerződtették. A kosárlabda várható jövő év 

versenyeztetés szabályainak változása, 5 külföldi játékos helyett 4-et lehet, illetve a fiatal szabály 

eltörlésre kerül. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, ha az edzőváltásnál már említette a pénzügyi dolgokat, a tavalyi 
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szezon vesszőfutását, illetve az idei sorozatos vereséget számítjuk, ezres nézőszám volt, aki nem jött el a 

meccsekre, kb. 300 ember hiányzott a lelátókról. Ha az edzőkérdés pénzbe kerül, nagyobb pénzbe kerül a 

vesszőfutás. 

 

Matajsz Gábor ügyvezető elmondta, a csapat teljesítményét a nézőszám visszaigazolja. Hogy egy 

csapatnak milyen a teljesítménye, függ a játék minőségétől és a sorsolástól is. Kielemzik meccsek után, 

mit tehetnek, tehetnek-e valamit, vagy itt a váltás ideje. Tavaly a Bányász kupát megnyerték. Utána erős 

bajnoki kezdés volt. Amikor eldöntötték, hogy edzőváltásra kerül sor, elkezdték keresni az edzőt, szóban 

megállapodás történt egy edzővel, de a szerződést nem írta alá, 3 hetet vesztettek akkor. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, nem az edzőt hibáztatja. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, örült, hogy a személyes költségek nem szerepeltek a pénzügyi 

beszámolóban.  

 

Bozsik Péter szakmai igazgató jelezte, hogy a testületi ülésen nem tud részt venni, ezért Gálos Csabát 

kérte, menjen el az ülésre. Elmondta, a beszámolóhoz kiegészítést nem kíván tenni.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, volt egy tv műsor, ahol a szakosztály működésével kapcsolatos 

feladatok, tervek tájékoztatásra kerültek.  

 

Elekes László bizottsági tag megjegyezte, nem tudja, mit lehet azzal kezdeni azzal, hogy az 

önkormányzat pénzügyi éve egy meghatározott, és a sport szervezeteknek van egy másik, ami ettől 

teljesen különbözik. Ebből adódik az a probléma, hogy előre adtak támogatást úgy, hogy az előzővel el 

sem számolt a szervezet, ez nem jól van, úgy érzi. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök az észrevétellel egyetértett 

 

Bozsik Péter szakmai igazgató elmondta, az egyesület éves költségvetése többé kevésbé standard. A 

legelső anyagban az szerepelt, hogy növelni kell a gyereklétszámot. Nem beszélhetnek 50%-os költség 

emelkedésről, relatív kiszámítható költségvetésük van, ez az, amit évről-évre újra kérnek, radikális 

változás nincs. Amikor infrastruktúra fejlesztésről beszélnek, az más kérdés, de ezt megelőzi egy 

egyeztetés. A működési költség az többé kevésbé programozható. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, pont a futball szakosztállyal kapcsolatban vetette fel, azért az, 

hogy milyen támogatás van akár a szövetségtől, akár szponzoroktól, Tao, nagyjából tervezhető, és az 

időpontjuk sem igazodik a gazdasági évhez. Ettől függetlenül a költségek tervezhetők, infláció és létszám 

függően. Az önkormányzat által nyújtott támogatás csak egy része a működésnek, ezért, ha pénzügyi 

zavarba kerül, nem tud máshoz fordulni, csak az önkormányzathoz.  

 

Matajsz Gábor ügyvezető elmondta, ha a csapat nem esik ki a bajnokságból, az még nem jelenti azt, 

hogy indulhat a következő évi bajnokságon. Előre nyilatkozni kell, hogy vállalja a következő bajnokság 

működési költségeit is. Nonszensz helyzet, semmit nem tud a finanszírozásról, úgy nyilatkozik, hogy nem 

látja, milyen forrásból fogja megcsinálni. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, amerre jár, mindenhol azzal kezdik, hogy az oroszlányi 

kosárlabda, futball és a többi sportág is milyen szinten működnek. A város helyt tudott állni, a 

döntéshozók még ha bizonyos tevékenységüket kritikával figyelik, a végeredmény, hogy pozitív 

hozzáállással fog a testület dönteni. További sok sikert kívánt. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

36/2024. (III. 19.) határozata 

„A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi támogatások 

felhasználásáról és az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási szerződés 

módosításának jóváhagyása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi támogatások 

felhasználásáról és az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási szerződés módosításának 

jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Papp Péter bizottsági tag véleménye szerint külön kéne venni a két sportág beszámolóját. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök egyetértett, elmondta, a bizottság javasolja, hogy a következő 

előterjesztés elkészítése ennek megfelelően történjen. 

 

Matajsz Gábor ügyvezető, Bozsik Péter szakmai igazgató és Gálos Csaba szakvezető 16 óra 35 perckor 

elhagyták az ülést. 

 

Felső-telepi Iparterület fejlesztése és az Interreg VI-A Magyarország-Szlovákia Programban meghirdetett 

Kisprojekt Alapba benyújtott pályázatok megvalósításához kapcsolódó döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, az előterjesztés egyik fele a beszámoló arról, hogy a támogatást 

milyen feltételek mellett lehet megvalósítani. A másik a felső telepi iparterület fejlesztésére vonatkozik.  

Lassú folyamat a területek megszerzése, erre 18 hónap áll rendelkezésre a szerződéskötéstől, július 1-től 

indult. A bevont tervezőket egy szervezet foglalkoztatja, célszerű velük konzorciumba lépni velük, az 

önkormányzat elszámolási és projekt megvalósítási lépései rövidebb folyamatos együttműködésen 

alapulva valósulnak meg. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérdése az volt, a konzorciumnak két tagja van, ki a vezető. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, az önkormányzat. 

 

Ángyán István bizottsági tag javasolta, ilyen projektek esetében egy átfogó melléklet van, jó lenne 

projekt státuszt beilleszteni, hogy hol tart.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, az elején ott van, nagyjából hol tart. Előző testületi döntés szól a 

kisajátításról. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmonda, ez egy folyamat, ami nem most kezdődött. A folyamat haladás 

bemutatását hasznos gondolatnak tartja. A bizottság kéri is, hogy ilyen készüljön, vagy a Pénzügyi 

Bizottságnak vagy a VFKB ülésre. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, most tartanak ott, hogy az ingatlan részek lefolytatódtak, 

mostantól lehet olyan beszámolókat készíteni, hogy milyen tovább haladás van. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az előterjesztésben benne van, van egy, aki a projektet viszi 

egy bedolgozik, időszakosan terveket készítenek, utalás van, hogy több részfeladat lesz. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

37/2024. (III. 19.) határozata 

a „Felső-telepi Iparterület fejlesztése és az Interreg VI-A Magyarország-Szlovákia 

Programban meghirdetett Kisprojekt Alapba benyújtott pályázatok megvalósításához 

kapcsolódó döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Felső-telepi Iparterület fejlesztése és az Interreg VI-A Magyarország-Szlovákia 

Programban meghirdetett Kisprojekt Alapba benyújtott pályázatok megvalósításához kapcsolódó 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Imrő János pályázati referens 16 óra 44 perckor elhagyta az ülést. 

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Az első pont fontos, véleménye szerint 

célszerű pályázni, 100% támogatottságú a pályázat.   

 

Ángyán István bizottsági tag kérdése az volt, a 2. pontban a 2022-23. év van írva, miért. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, el van írva. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ez a pályázat arról szól, a környezet tisztaságára, 

környezetvédelemre lehet pályázni. Kérdése az volt, az iparterületre mondjuk csak az önkormányzat 

pályázhat, az OIH Zrt. pályázhatna más területre, nem gondolkodnak-e, hogy ők is induljanak. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, beszéltek pl. a szalagpálya részről is, ezt szorgalmazni fogja. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, a tóparti garázssoroknál a sínek mellett sok a szemét, az a 

véleménye, vannak helyek, ahova vissza kell tenni a konténereket, mert a takarítás többe kerül. Számolják 

ki, a legutóbbi tisztítás pár éve volt, akkor is kb. 3 M Ft volt, hány konténert lehetne ebből cserélni. A 

testület hozott egy rossz döntést, amit azóta sem javítottak ki. Ha folyamatosan vinnék a konténereket, a 

városkép is más lenne. Vizsgálják felül ezt a rossz döntést, tegyék vissza, ahova kell a konténereket. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, van a városnak olyan területe, van olyan cége, ami pályázhatna 

ennek a területnek a rendbetételére. Egyszeri pályázat lehet, miért ne lehetne kihasználni. 

 

Elekes László bizottsági tag kérdése az volt, a határozati javaslatban szereplő hrsz helyén való-e, egy 

A/4-es térképen meg kéne jelölni, nem tudják miről van szó a hrsz szerint. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, meg kell bízni a hivatal munkatársaiban, muszáj felsorolni, 

melyekre nyújtjuk be a pályázatot. Bízni kell abban, hogy helyes helyrajzi számok szerepelnek.  

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, hogy a hivatal vizsgálja meg, hogy az OIH Zrt. részt vehet-e.   

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmonda, a Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy az OIH Zrt. vizsgálja meg 

annak lehetőségét, hogy a társaság részére biztosított-e a pályázaton való részvétel. Ezen kívül kérte, aki a 

határozati javaslat tartalmával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 
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bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

38/2024. (III. 19.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A településkép védelméről szóló 1/2018. (I.28.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályon 

kívül helyezése 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

39/2024. (III. 19.) határozata 

„A településkép védelméről szóló 1/2018. (I.28.) önkormányzati rendelet egyes 

rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A településkép védelméről szóló 1/2018. (I.28.) önkormányzati rendelet egyes 

rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

SZÜNET 

16:55-17:05 

 

Az Oroszlányi Bányászati Múzeum működésével összefüggő döntések meghozatala 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

40/2024. (III. 19.) határozata 

„Az Oroszlányi Bányászati Múzeum működésével összefüggő döntések meghozatala” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Bányászati Múzeum működésével összefüggő döntések 

meghozatala” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Döntés fogorvosi ügyeleti hozzájárulási díjról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

41/2024. (III. 19.) határozata 

a „Döntés fogorvosi ügyeleti hozzájárulási díjról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés fogorvosi ügyeleti hozzájárulási díjról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta, a „Közútfejlesztési beruházásokkal kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést a bizottság vegye fel a tárgyalandó napirendek közé. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

42/2024. (III. 19.) határozata 

                                             előterjesztés napirendre vételéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága felveszi napirendre a 

„Közútfejlesztési beruházásokkal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Közútfejlesztési beruházásokkal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a hitelkérelem elindult, idéntől gyorsabb elbírálásban 

reménykedhetnek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, az útszakasz 3-4 hét múlva készülhet el, rossz állapotban van. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

43/2024. (III. 19.) határozata 

a „Közútfejlesztési beruházásokkal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Közútfejlesztési beruházásokkal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

44/2024. (III. 19.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, az oroszlányiak használják. Ha 

önkormányzati tulajdonban lesz, jobban tudnak figyelni az út állapotára. Az, hogy milyen vagyonértéken 

van, az egy dolog, hogy milyen megállapodásra jutnak a kecskédi önkormányzattal, az más kérdés. Nem 

tudja, hogy lehet az alkut lebonyolítani, meg kell fontolni, mennyit hajlandó az önkormányzat fizetni az 

útért. Bizonytalan, hogy ez az út hol helyezkedik el, Kecskéden, vagy Oroszlányban, a helyrajzi számhoz 

mi tartozik. Az lenne célszerű, ha valós ismereteket kapnának erről, úgy lehetne erről felelősséggel 

dönteni. Lehet, megvesznek valami mást is, amivel lehet, hogy baj van, vagy csak egy aszfalt csíkot 

vesznek. 

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, testületi ülésre kérjenek egy bővebb tájékoztatást. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a Pénzügyi Bizottság kéri, hogy a képviselő-testületi ülésre 

készüljön kiegészítés a tárgyban szereplő közút pontos helyének, méretének meghatározására. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, nem csak oroszlányiak közlekednek az úton, ha valami probléma 

van az úttal, az önkormányzathoz jeleznek. Azt támogatja, ha ide kerülne az önkormányzathoz, azzal 

együtt az útnak a továbbiakban költsége is van, saját hatáskörben tudnák intézni.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök, aki az elhangzott kiegészítés kérésével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a kiegészítés kérésről. 

 

A bizottság a kiegészítés kérését nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

45/2024. (III. 19.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés kiegészítése 

kéréséről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága kéri, hogy az 

„Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztéshez készüljön a 2024. 

március 21-ei képviselő-testületi ülésre egy kiegészítés, mely tartalmazza a tárgyban szereplő közút 

pontos helyének, méretének meghatározását. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 1 nem szavazattal, 3 

tartózkodással elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

46/2024. (III. 19.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 22 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő  

 elnök bizottsági tag 


